



Po Leung Kuk  
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

Dear Parents,  
各位家長：

P24127

**S.4 Subject Selection and Multiple Pathways Talk**  
**中四選科及多元出路講座**

To enable S.3 parents to have a better understanding of the elective subjects in HKDSE, we would like to invite parents to attend the subject selection talk which will be held on 28<sup>th</sup> March 2025 (Friday). All S.3 Students are not compulsory to attend the talk. In the talk, the Academic Department will introduce our class structure and elective combinations for the year 2025-2026. The Careers and Life Planning Department will also introduce the strategies for subject selection and the multiple pathways for S.3 students. Besides, each subject panel will introduce the DSE curriculum and assessment frameworks. Details of the program are as follows:

為了讓中三學生家長進一步了解高中課程安排，學務處將會介紹本校在二零二五至二零二六年度高中課程的組合及編班制度等事宜；升學及生涯規劃處將會講解高中選科策略及多元出路資訊；各科科主任將會介紹科目綱要及評核形式，現誠邀 貴家長撥冗出席， 貴子弟可自由選擇出席與否，晚會安排如下：

Date 日期：	28 <sup>th</sup> March 2025 二零二五年三月二十八日 (Friday 星期五)			
Time 時間：	7:00pm – 8:30pm 晚上七時正至八時三十分			
Target Group 對象：	Secondary 3 parents 中三家長			
Venue 地點：	School Hall 學校禮堂			
Rundown 活動流程：	7:00-7:30pm	Introduction by the Academic Department and the Careers and Life Planning Department (School Hall) 學務處和升學及生涯規劃處講解(學校禮堂)		
		School Hall (學校禮堂)	Room 101 (101室)	
	7:30-7:45pm	Physics 物理	Geography 地理	Health Management and Social Care 健康管理與社會關懷
	7:45-8:00pm	Biology 生物	Mathematics Module 2: Algebra and Calculus 數學延伸部份單位二：代數與微積分	Chinese History 中國歷史
	8:00-8:15pm	Chemistry 化學	Information and Communication Technology 資訊及通訊技術	Business, Accounting and Financial Studies 企業、會計與財務概論
	8:15-8:30pm	Economics 經濟	Physical Education 體育	Visual Arts 視覺藝術
Teacher-in-charge 負責老師：	Ms. Tam Wai Yee 譚惠儀			

Please sign the online reply slip before 7<sup>th</sup> March 2025 (Friday) and indicate your attendance.

敬請 貴家長於三月七日(星期五)前填妥網上回條並賜覆是否出席活動。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College  
保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長  
28<sup>th</sup> February 2025 二零二五年二月二十八日



**E-class Reply Slip**  
**電子通告回條**

I acknowledge the above captioned circular regarding ‘S.4 Subject Selection and Multiple Pathways Talk’.  
本人經已知悉 貴校來函有關「中四選科及多元出路講座」事宜。

I will attend ‘S.4 Subject Selection and Multiple Pathways Talk’

本人將出席「中四選科及多元出路講座」(學生\_\_\_\_人及家長\_\_\_\_人)

I will not attend ‘S.4 Subject Selection and Multiple Pathways Talk’

本人未克出席「中四選科及多元出路講座」